
Minnesanteckningar från Samrådsgruppens möte  

2023-09-05 på Alla hjärtans hus. 

 
Närvarande: Ordföranden Anita Gunnarsson ( Vi tre), Bo Erlandsson ( Vi tre), Göran 

Blomqvist (Gamletull), Kerstin Johansson (Gamletull, KPR), Inger Edling (Kvarnen), Anders 

Kinch (Kvarnen), Jan Henriksson (Kvarnen och Distiktet), Ewa Palm (Snöstorp), Ingela 

Classon (Snöstorp), Ann-Margret Nilsson (Snöstorp, KPR, RPR), Anna-Karin Malmqvist 

(Söndrumsvännerna), Kerstin Persson (Söndrumsvännerna), Kerstin Uhrberg 

(Söndrumsvännerna, KPR), Thomas Adolfsson (Tylö-vännerna), Lars Persson (Tylö-

vännerna) och Mikaela Waltersson  

 

 

§ 1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade Mikaela Waltersson välkommen. Därefter gav 

Mikaela Waltersson oss information om vad som diskuteras i vården. Det handlade om 

antalet sjukhus i framtiden, om bemanningsproblematiken, om tandvården, hur man ska 

förbättra/förenkla vården för äldre. Efter denna information och frågestund lämnade hon 

mötet. 

 

§ 2. Till sekreterare valdes Ewa Palm och till justerare Ingela Classon. 

 

§ 3. Dagordningen godkändes med ett tillägg om information om ”Hjärnan i centrum”. Denna 

information och diskussion om evenemanget togs genast upp. SPF ska delta i ett 

arrangemang på Halmstads arena söndagen den 1 oktober. Kostnaden är 300 kr för vår 

plats med bord. Jan Henriksson beställer material från förbundet. Snöstorp tar med roll-up 

och Söndrumsvännerna tar med flaggor. Eventet pågår kl 11-16. Söndrumsvännerna tar 

även med materiel till mattcurling och kommer att vara vid mattcurlingen under eventet. 

Förhoppningsvis kan de få hjälp av Breared som också har erfarenhet av mattcurling. Vid 

montern är arbetet uppdelat enligt följande: 

10:30 – 13:00 Snöstorp (ställer även fram bord) 

13:00 – 14:00 Vi tre 

14:00 – 15:00 Kvarnen 

15:00 – 16:00 Gamletull som även ansvarar för ihop-plockandet. 

 

Flyers kommer att finnas i villa Pollux. 

 

§ 4. Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 5. Rapporter: Distriktet informerade om att Solveig Zander nu tränas för rollen som 

förbundsordförande. Eventbolaget som anlitades för 70-årsfesten var bra på att skaffa 

sponsorer så ekonomin gick nog ihop trots att det bara kom 350 pers mot beräknade 600 till 

jubiléet. Flera föreningar har ansökt om pengar hos socialstyrelsen för projekt och fler 

föreningar uppmanas att utnyttja möjligheten.  

KPR ska snart träffa den nya chefen för hemvårdsförvaltningen. SPF vill att man ägnar mer 

uppmärksamhet åt aktiviteter som redan finns än att lägga tid på att hitta nya. Man vill också 

ha en reviderad broschyr som innehåller det man behöver veta som äldre och att denna 

broschyr ska skickas ut vart 5:e år till alla äldre. De meddelade även att den ”Digitala 

fixartjänsten” är permanent!  

Projektet ”Satsa friskt” ska flyttas ut till olika delar av kommunen under hösten. 

RPR meddelade att kompetensförsörjningen inom äldrevård problematisk. 

 



§ 6. Vi pratade om busskorten för äldre. Kanske kan villkoren bli bättre om man kan köpa 

rabatterade kort i st f att de är gratis. Vi pratade också om åldersgränser inom vården. 

 

§ 7. Informatiom från föreningarna. 

 

Gamletull: Anna Lovdahl lockade många och kan rekommenderas. De ska även prova 

några minuters sittgympa på sina möten. De skickar ut broschyrer både vår och höst, detta 

finansieras bl a med sponsorer. 

 

Kvarnen: De har bra inflöde av nya medlemmar. Yoga är populärt. Nästa månadsträff 

handlar om Harplinge kyrkogård. 

 

Tylö-vännerna: Bjuder sina medlemmar på mycket. Information går ut via SMS. 

 

Snöstorp: På kommande månadsträff kommer information från Anhörigföreningen och en 

bilskola informerar om ett erbjudande att få sin bilkörning bedömd. Detta som ett stöd för 

osäkra som inte har kört bil på ett tag. I oktober kommer överste Mats Klintäng och pratar om 

vår oroliga värld.  

Föreningen ska i samarbete med Jiujitsu-klubben lära ut hur man faller rätt.  

Föreningen ordnar flera resor som snabbt blir fullbokade.  

(Föreningar får boka dagsresor själva men vid flerdagarsresor måste det ske via en 

researrangör. Det är trist om resor ställs in p g a för få deltagare så då är det bra om resan 

kan erbjudas även i en annan förening. 

 

Söndrumsvännerna: Nu flyttar de in i Staffanssalen igen. 

 

Vi tre: ”New clear water” underhöll på deras trevliga 40-årsfest. De har haft VIP-träff för 85+.  

 

§ 8. Övrigt: Det kommer ett webbinarium den 13/10 om hur vi blir bättre på det digitala. Det 

kan vara en bra idé att kolla på det. 

Vi fick en påminnelse om att hemtjänstindex bygger på olika aspekter av vad brukarna tycker 

är viktigt.  

 

§ 9. Nästa möte är den 17 oktober i Alla hjärtans hus och då är Tylö-vännerna värdar. 

 

§ 10. Ordföranden avslutade mötet.  

 

 

 

Halmstad 2023-09-05 

 

______________________                         _____________________ 

Ewa Palm, sekr                                             Anita Gunnarsson, ordf 

 

 

_______________________ 

Ingela Classon, just 


